
Домашняя  контрольная работа № 1.  1 курс.  
Вариант VI.
I. Вставьте нужное по смыслу слово в предложение, переведите предложения:   
likes, a pie and green tea, a fork,  expensive,  some, 

1. I'd  like ...  meat  and  rice. 2. My mother ... ice-cream. 3.  I   have ....   for breakfast.  
4.  Taxis are not ....  . 5.   Give me ..., please .

II. Вставьте артикль a, an, the, где необходимо, переведите предложения:
1. She is at … home now. 2. My mother is … economist. 3. I don’t like … cats. 
4. My sister likes … strong tea.  5.… moon is bright in the sky.

III. Вставьте нужное по смыслу местоимения, переведите предложения:
1. This is my coat and where is …?  2. I have lost … pen, may I take ….
3. She gives me … address. 4. We have many friends in … town. 5.How old are you?

IV. Поставьте прилагательное в нужную степень сравнения, переведите предложения:
1. It is one of (important) questions of our conference. 2.He is (strong) than his brother.
 3. The Alps are (high) mountains in Europe. 4. Which is (long) day of the year?
5. She is (good) than her friend.

V. Поставьте правильную форму глагола to be (am, is, are, was, were, will be), переведите предложения:
1. What … he? 2. She … born in this city. 3. Where … you last year?
4. What … your profession be after finishing this college? 5. I …  singing at the party.

VI. Поставьте правильную форму глагола to have, has (had, will have):
1. Last year I … an old car. 2. As usual she … breakfast at home.
3. Next year I … a nice foreign car. 4.We … four lessons to-day. 5. He … got a family of four.

VII. Образуйте множественное число существительных: 
	a child, a place,  a mouse,  a woman,   
	a pen, a hero,  a life, a baby, a match


 
 VIII. Выберите правильную форму глагола, переведите предложения:
 1. They... their parents every weekend.
                    а) visit                      b) visited                    c)  will visit 
 2. We... them next weekend.
                  a) visited                     b) visit.                       c) will visit.
 
  IX. Поставьте глагол во  все  времена  Simple (Present, Past, Future), образуйте общий вопрос и   отрицательное предложение, переведите предложения.
 Н e   (to drink).
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